
Report z oslavy 120-ti let našeho tenisového klubu.

Dne 1.září 2018 proběhla oslava výročí 120-ti let našeho tenisového klubu LTC Houštka. I přes 
nepřízeň počasí se dostavilo mnoho členů. 

V úvodu Ing. Petr Zemek uvítal hosty, Ing. Vlastimila Picka – starostu města, Hynka Homolku –
místostarostu města a všechny přítomné. Potom předal slovo Ing. Janu Luhanovi – předsedovi, 
který přečetl krátký průřez historií našeho klubu. ( Celý článek o historii našeho klubu je k 
dispozici na našem webu). P. Luhan v závěru uvedl, že v roce 2014, kdy převzal vedení klubu, 
došlo i k velkým změnám na Brandýské radnici, se kterou přišla zásadní změna politiky podpory
sportu. Z té klub po dobu uplynulých 4 let bohatě čerpal, za což patří městu poděkování. 

Dále p.Zemek uvítal členky našeho klubu a zároveň žákyně ZUŠ – Brandýs – kteří jsou nejen 
začínajícími tenistkami, ale i začínajícími umělkyněmi. Postupně vystoupily:  :
Klára Berounská na lesní roh se skladbami :

1. Óda na radost od F. Shillera
2. Romanci od Saint – Saence
3. In Dreams z Pána prstenů

Aneta a Adéla Volfovy s hrou na akordeon a violu se skladbou -  La Forteza Dei Grande Perché 
od skladatele A. Piazzoly
A k sestrám se do druhé skladby přidala ještě Lada Volfová s klávesy na představení skladby 
„ Irish Madly  „ – Irská lidová

Dalším bodem programu bylo ocenění dloholetých členů našeho klubu. 
Za práci s mládeží Pavel Berounský. 
Za dlouholetou aktivní činnost Pavel Brož. 
Za dlouholetou aktivní činnost při vedení LTC a jeho rozvoj Vladimír Emr. 
Za dlouholetou aktivní činnost Miroslav Jeník
Za úspěšnou reprezentaci LTC Roman Jetel.
Za zásluhy o rozvoj LTC Vlasta Mašková.
Za dlouholeté členství Alexandra Matyášová.
Za zásluhy o rozvoj LTC Zdeněk Minx.
Za dlouholetou aktivní činnost při vedení LTC a jeho rozvoj PHDr Luboš Pavlík Csc.
Za zásluhy při výstavbě tenisového areálu LTC Ing. Bohumil Svášek.
Za zásluhy o rozvoj, jeho reprezentaci a dlouholetou aktivní činnost Ing. Petr Zemek.
 
Dále krátce promluvil starosta města pan Vlastimil Picek, poděkoval za pozvání, pozdravil členy
a popřál klubu do budoucna hodně sportovních úspěchů.

Závěrem Poděkoval pan Petr Zemek všem členům za účast, a pozval všechny na posezení. 
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